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Närvarande: Rickard Alexandersson, Tobias Johansson, Görel Gustavsson, Mari Hanaholm, Andreas 

Gustavsson, Sara Löfqvist 

 

Minnesanteckningar från Rottne Samhällsförening 

- Möte onsdagen den 14 september 2016 

 

Information: 

 

På uppdrag av Rottne samhällsförening inbjöds fritidschef Jessica Råhlin samt platschef  

Carl-Bertil Löfqvist från Kultur och fritidsförvaltningen till att lyssna in behovet av 

upprustning, underhåll samt till nya krafttag vid Rottne Badplats ”Berget” vid sjön Innaren. 

Rottne Samhällsförening underströk vidare vikten av att man från Kultur och 

fritidsförvaltningens sida under hösten 2016 akut inleder ett underhåll av badplatsen. Det som 

omgående bör åtgärdas är markarbete samt tillhandahållande av diverse lekredskap för yngre.  

Samhällsföreningen betonade att det finns ett stort behov redan idag av ytterligare ytor till 

inomhusaktiviteter i Rottne Sporthall. Ett behov som framöver kommer att utökas ännu mer.  

Detta eftersom Kommunledningsförvaltningen planerar för nybyggnation av ett 70 tal nya 

bostäder på Ängsvägen. Kommunstyrelsens arbetsutskott förväntas säga ja till att 

byggnadsnämnden tar fram en detaljplan över området, som i sin tur är beläget vid 

Sörabysjön. 

Nya villatomter med bra läge efterfrågas i Växjö kommun. Kommunledningsförvaltningen 

bedömer att det kan stärka Rottne som samhälle och att det är ett led i utvecklingen av orten 

och landsbygden.  

Rottne samhällsförening menar därför att man från Kommunledningsförvaltningen bör vidta 

åtgärder i form av utbyggnad av Rottne sporthall, detta med hänsyn av information enligt 

ovan. 

 

Övrig information:  

 

datum Möte/Händelse Närvarande representant  
22/8 Möte med Kommunledningen Rickard Alexandersson, Andreas Gustavsson 

15/8 Samtliga Samhällsföreningar möte i Åryd Rickard Alexandersson 

13/9 Kommunlednings träff Rickard Alexandersson, Andreas Gustavsson 

15/9 Information Transportstyrelsen Sara Löfqvist 

 


